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Godkjenning av innkalling 
Innkallingen ble godkjent uten merknader 
 
Godkjenning av sakskart 



 ii

Administrasjonen fremmet følgende forslag til ny sak: 
Sak 79 /10  Søknad om serverings- og skjenkebevilling Miso Cafe Vækerøveien 201 
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Sak 80 /10  Storebrandtomten 
Sak 81 /10  Solkroken barnehage 
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Åpen halvtime 
Abbas Hajiri tok ordet til sak 63/10 Nils Collett Vogts vei 71 
 
Saker behandlet under møte 
Sak 60 /10  Protokoll fra møte 11. mars 2010............................................................................ 1 
Sak 61 /10  Bydelsdirektørens driftsorientering......................................................................... 1 
Sak 62 /10  Regnskapsrapportering pr.28.02.2010 .................................................................... 1 
Sak 63 /10  Klage over plan og bygningsetatens avslag på søknad om rammetillatelse med 

dispensasjon fra reguleringsplan - Nils Collett Vogts vei 71 A ............................. 1 
Sak 64 /10  Uttalelse til byggesak i marka - Sakariasveien 35 A-F - Garasjebygg ................... 3 
Sak 65 /10  Småhusområder i Oslos ytre by - omfattet av S-4220 - Varsel om oppstart av 

endring av eksisterende plan - planarbeid .............................................................. 3 
Sak 66 /10  Varsel om forslag til mindre reguleringsendringer Holmenkollveien 119 C.......... 7 
Sak 67 /10  Plan og Bygning Avslag Vennerhagan ................................................................... 7 
Sak 68 /10  Vinderen sentrum - Holmenveien/Borgenveien...................................................... 8 
Sak 69 /10  Fullmakt til BU-leder til å møte til deputasjon i bystyrets komiteer....................... 8 
Sak 70 /10  Tildeling av Frivillighetsmidler .............................................................................. 8 
Sak 71 /10  Søknad om serverings- og skjenkebevilling ny ved Holmenkollen Nasjonalanlegg 

Kongeveien 5........................................................................................................ 12 
Sak 72 /10  Redegjørelse for alderssammensetningen ved Blåklokka dagsenter .................... 12 
Sak 73 /10  Reglement for driftsstyrene for kommunalt drevne sykehjem i Oslo ................... 13 
Sak 74 /10  Høringsuttalelse på forskrift om tildeling av bolig i Omsorg ............................... 15 
Sak 75 /10  Vurdering av bydelens muligheter for utvidelse av dagsenterplasser................... 16 
Sak 76 /10  Årsrapport for Vestre Aker eldreråd 2009 ............................................................ 16 
Sak 77 /10  Sak fra administrasjonen angående tiltak som kan være med å bedre 

arbeidssituasjonen i barnehagene ......................................................................... 16 
Sak 78 /10  Komitereferater møte 22. april 2010..................................................................... 17 
Sak 79 /10  Søknad om serverings- og skjenkebevilling Miso Cafe Vækerøveien 201 .......... 17 
Sak 80 /10  Storebrandtomten .................................................................................................. 17 
Sak 81 /10  Solkroken barnehage............................................................................................. 18 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 

 1

Sak 60 /10  Protokoll fra møte 11. mars 2010 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget godkjenner protokollen fra bydelsutvalgets møte 11. mars 2010. 
 
Arild Gjervan (H) ønsket en rettelse i sak 38/10 under avstemning og en rettelse og i sak 
40/10. 
 
Bydelsutvalgets vedtak 
Bydelsutvalget godkjenner protokollen fra bydelsutvalgets møte 11. mars 2010 med disse 
rettelser. 
 

 Sak 61 /10  Bydelsdirektørens driftsorientering 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
BU tok Bydelsdirektørens driftsredegjørelse til orientering. 
 
Bydelsdirektørens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak 
BU tok Bydelsdirektørens driftsredegjørelse til orientering. 
 

 Sak 62 /10  Regnskapsrapportering pr.28.02.2010 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget tar redegjørelsen om bydelens økonomiske situasjon til orientering. 
 
Bydelsdirektørens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak 
Bydelsutvalget tar redegjørelsen om bydelens økonomiske situasjon til orientering. 
 

 Sak 63 /10  Klage over plan og bygningsetatens avslag på søknad 
om rammetillatelse med dispensasjon fra 
reguleringsplan - Nils Collett Vogts vei 71 A 

 
Plan- og bygningsetatens forslag til vedtak 
Vestre Aker bydelsutvalg finner ikke grunn til å omgjøre Plan- og bygningsetatens avslag av 
11. november 2010 om i medhold av plan- og bygningsloven § 7 å gi dispensasjon fra 
gjeldende regulering hva gjelder § 10 vedrørende maksimal tillatt utnyttelse %-BYA og pbl. § 
70 nr. 2 om minste avstand til nabogrense.  
 
Klagen fra Kco Advokater på vegne av Ahmad Gharessi tas ikke til følge.  
Saken sendes til Fylkesmannen i Oslo og Akershus til endelig avgjørelse.  



Byutvikling, miljø og samferdselskomiteen fremmet følgende forslag til vedtak  
Vestre Aker bydelsutvalg finner særlige grunner til å omgjøre Plan- og bygningsetatens 
avslag av 11. november 2009 om i medhold av Plan- og bygningsloven § 7 å gi dispensasjon 
fra gjeldende regulering hva gjelder § 10 vedrørende maksimal utnyttelse %-BYA og pbl. § 
70 nr 2 om minste avstand til nabogrense. 
 
Vestre Aker bydelsutvalg anser det hensiktsmessig å behandle både støttemuren og utvidelse 
av balkongen i samme sak.  
 
Riving av terrassen vil være urimelig da daværende reguleringsbestemmelser ikke krevde 
dispensasjon fra utnyttelsesgraden for dette tiltaket.  
 
Klagen ble i sin tid ikke forskriftsmessig behandlet. 
 
En saksbehandlingstid på 19 år er uakseptabel. Det er tydelig at PBE ikke har hatt kontroll på 
sine arkiver, og derfor heller ikke har besvart henvendelser fra Fylkesmannen.  
 
Det foreligger etter Bydel Vestre Akers mening en klar overvekt av særlige grunner for å 
innvilge dispensasjon. 
 
Klagen fra Kco Advokater på vegne av Ahmad Gharessi tas til følge under forutsetning av at 
muren undersøkes av kompetente fagfolk, og eventuelle utbedringer foretas før 
dispensasjonen trer i kraft.  
 
Saken sendes tilbake til Plan- og bygningsetaten.   
 
BMS-komiteens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak 
Vestre Aker bydelsutvalg finner særlige grunner til å omgjøre Plan- og bygningsetatens 
avslag av 11. november 2009 om i medhold av Plan- og bygningsloven § 7 å gi dispensasjon 
fra gjeldende regulering hva gjelder § 10 vedrørende maksimal utnyttelse %-BYA og pbl. § 70 
nr 2 om minste avstand til nabogrense. 
 
Vestre Aker bydelsutvalg anser det hensiktsmessig å behandle både støttemuren og utvidelse 
av balkongen i samme sak.  
 
Riving av terrassen vil være urimelig da daværende reguleringsbestemmelser ikke krevde 
dispensasjon fra utnyttelsesgraden for dette tiltaket.  
 
Klagen ble i sin tid ikke forskriftsmessig behandlet. 
 
En saksbehandlingstid på 19 år er uakseptabel. Det er tydelig at PBE ikke har hatt kontroll 
på sine arkiver, og derfor heller ikke har besvart henvendelser fra Fylkesmannen.  
 
Det foreligger etter Bydel Vestre Akers mening en klar overvekt av særlige grunner for å 
innvilge dispensasjon. 
 
Klagen fra Kco Advokater på vegne av Ahmad Gharessi tas til følge under forutsetning av at 
muren undersøkes av kompetente fagfolk, og eventuelle utbedringer foretas før 
dispensasjonen trer i kraft.  
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Saken sendes tilbake til Plan- og bygningsetaten.   
 

 Sak 64 /10  Uttalelse til byggesak i marka - Sakariasveien 35 A-F - 
Garasjebygg 

 
Byutvikling, miljø og samferdselskomiteen fremmet følgende forslag til vedtak  
Bydel Vestre Aker viser til oversendte byggesaker vedrørende Sakariasveien 35 med 
garasjebygg A, garasjebygg B, 35 A, 35 D, 35 E, 35 F, og har ingen innsigelser mot de 
omsøkte tiltak eller innvilgede dispensasjoner og tillatelser for øvrig.  
 
Bydel Vestre Aker forutsetter at tiltakshaverne sørger for størst mulig grad av lik utforming 
på alle bygningene, samt bestreber seg på å fullføre alle prosjektene til samme tid. 
 
BMS-komiteens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak 
Bydel Vestre Aker viser til oversendte byggesaker vedrørende Sakariasveien 35 med 
garasjebygg A, garasjebygg B, 35 A, 35 D, 35 E, 35 F, og har ingen innsigelser mot de 
omsøkte tiltak eller innvilgede dispensasjoner og tillatelser for øvrig.  
 
Bydel Vestre Aker forutsetter at tiltakshaverne sørger for størst mulig grad av lik utforming 
på alle bygningene, samt bestreber seg på å fullføre alle prosjektene til samme tid. 
 

 Sak 65 /10  Småhusområder i Oslos ytre by - omfattet av S-4220 - 
Varsel om oppstart av endring av eksisterende plan - 
planarbeid 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak  
I Bydel Vestre Aker har Røa og Vinderen vært preget av forholdsvis store eiendommer med 
enebolig/villabebyggelse. Det har imidlertid de senere årene vært en del byggeaktivitet på 
disse stedene, som viser at tendensen klart går i retning av økende fortetting. Eiendomsprisene 
er vel en av årsakene til denne utviklingen.  Til tross for dette finner Vestre Aker bydelsutvalg 
at disse områdene i det store og hele fortsatt har et dominerende innslag av småhuskarakter, 
og at det for øvrig skal en del til før dette vil endre seg i nevneverdig betydning.  
 
I Plan- og bygningsetatens varsel om oppstart av planarbeid, er nevnt at det skal foretas 
mindre endringer av gjeldende småhusplan §§ 6, 7 og 10. Hensikten er å sørge for mer presise 
og entydige bestemmelser.  
 
Vestre Aker bydelsutvalg slutter seg til dette, og mener det også kunne være en fordel med en 
nærmere overordnet beskrivelse eller forklaring av hva som menes med begrepet ”småhus”. 
En av utfordringene til småhusplanen synes å være at den skal omfatte 28 000 eiendommer i 
en rekke for så vidt ulike bydeler i Oslo.  
 
Nær sagt alle klagesaker vedrørende dispensasjon som Vestre Aker bydelsutvalg har 
behandlet, gjaldt fravikelse av småhusplanens bestemmelse om maksimalt tillatt grad av 
BYA, jf. § 10.  
 



Maksimal grad av utnytting på 24 % BYA får anvendelse uansett tomtestørrelse, og enten det 
dreier seg om nybygg eller tilbygg. Småhusplanen § 11 tar utgangspunkt i at minste 
tomtestørrelse skal være 600 m2.  
 
Denne reguleringsbestemmelsen er enkel å praktisere, men kan også virke vilkårlig og unødig 
streng. I tillegg kan den hindre en hensiktsmessig modernisering av eksisterende bebyggelse. 
Det finnes eiendommer som er mindre enn 600 m2, og eiendommer med en utnyttelsesgrad 
som overskrider gjeldende småhusplan, men som var tillatt etter den forrige 
reguleringsplanen. Faren for redusert småhuskarakter og utforming i konflikt med 
omgivelsene, antas å være betydelig større ved nybygg enn ved mindre tilbygg.  
 
Vestre Aker bydelsutvalg foreslår derfor at maksimal utnyttelsesgrad %-BYA bør 
differensieres i forhold til forskjellig tomtestørrelse, og eventuelt etter omfanget av tiltaket.        
 
Byutvikling, miljø og samferdselskomiteen fremmet følgende forslag til vedtak  
I Plan- og bygningsetatens varsel om oppstart av planarbeid, er nevnt at det skal foretas 
mindre endringer av gjeldende småhusplan § § 6, 7 og 10. Hensikten er å sørge for mer 
presise og entydige bestemmelser. 
 
Det ønskes tilbakemeldinger på dagens plan i forhold til: 
Hvordan ivaretar Småhusplanen: 

• Bebyggelsens preg av småhuskarakter 
• Eksisterende terreng 
• Sammenhengende grønnstruktur 
• Store, eldre trær og annen vegetasjon 
• Biologisk mangfold 

 
Vestre Aker bydelsutvalg slutter seg til dette med følgende innspill og kommentar: 
 

• Det er viktig å presisere at planen ikke er bare en fortettingsplan, men i stor grad en 
bevaringsplan. 

• Småhusplanens hensikt er å være et verktøy for å styre utviklingen i Oslos 
småhusområder, etter Byrådets føringer og anvisninger, og i samsvar med Bystyrets 
og BUKs beslutninger. Det er altså byens politiske og administrative ledelse som skal 
styre og ikke en underliggende etat eller aktører med sterke økonomiske særinteresser. 

 
• PBE sier at erfaring med gjeldende plan viser et stort geografisk område med store 

forskjeller i ensartethet, tetthet og terreng. Samtidig sier de at planjusteringen ikke skal 
inndele området geografisk. Det er gjort et unntak for området Huk aveny som skal 
avklare hvorvidt området skal tas ut som eget regulert område.  Hvorfor kan man ikke 
ta ut flere spesialområder for bevaring og markere disse innenfor planområdet? Det er 
allerede utarbeidet verneplaner for Hansenbyen (Vinderen) og funkisbyen (Vinderen). 

 
• § 6 Plassering av bebyggelse 

 
• Det blir for enkelt bare å knytte ”nærområde” opp til en 100 meters omkrets. Det 

viktigste er visualiteten.  
 

• Alternative endring: ”Ved nybygg som medfører innføring av en ny struktur i et 
enhetlig område, skal det, i forbindelse med søknad om tiltak, redegjøres for 
konsekvenser og muligheter for videreføring av strukturen i området.” Er dette ment å 
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være et strengere reglement for ny struktur/arkitektur i et enhetlig område eller åpne 
dette for en redegjørelse hvor det fleste strukturer kan bli godkjent? 

 
• Vestre Aker bydelsutvalg ser positivt på de nye endringene mht plassering i terrenget 

og hvordan vegetasjon kan bedre ivaretas.  
 

• § 7 Utforming av bebyggelse 
 

• Ved å fjerne order ”harmonisk” og sier at ”nye tiltak skal opprettholde nærområdets 
småhuskarakter” åpner man for en stor grad av arkitekturfrihet, slik enkelte arkitekter 
har krevd. Dette er ikke i samsvar med de gitte føringene. Forslag til formuleringer 
hittil er ikke mer presise eller entydige, og det meste av styringsinnholdet for 
tilpassing er fjernet. For eksempel, er ”takform,” som er en av de viktigste 
tilpassingsparametrene, fjernet. Nåværende bestemmelse har også vært praktisert for 
lempfeldig, noe som beklageligvis har resultert i at ”ikke strøkstilpassete” takformer er 
blitt tillatt.  

 
• Plan- og bygningsetatens forslag: ”…, bør § 7 i planbestemmelsene fremover brukes 

med noe større nennsomhet slik at også moderne arkitektur i større grad tillates”, kan 
umulig medføre at paragrafen vil bli mer enhetlig tolket. En slik endring vil derimot i 
enda større grad overlate til den enkelte saksbehandler å definere hva som er 
akseptabelt/såkalt nennsomt, og dermed være mer uforutsigbar både for Tiltakshavere 
og for berørte naboer.   

 
• At nye bygninger skal ha en størrelse/volum tilsvarende nærområdets skal erstattes 

med ”skal samspille med eksisterende bygninger og terreng i nærområdet.” Dette gjør 
§ 7 svært så lett å praktisere for utbyggere og planmyndighetene! 

 
Vi viser til BUKs flertallsføring i forbindelse med småhusplanvedtaket fra 2006, som 
står i dagens veileder under § 7: 
”Uansett arkitektur og byggestil skal det legges vekt på strøkegne særpreg som for 
eksempel tomtens topografi og grøntstruktur, bygningenes volum og skala, herunder 
tak og vindusflater, balanse mellom horisontale og vertikale bygningselementer, 
detaljeringsgrad i fasadeuttrykk, etc.”  
 
Dess mer enhetlig et område er, jo større vekt skal det legges på tilpassing til 
eksisterende arkitektur. Dagens tekst om at det skal tillegges ”særlige vekt”, må ikke 
undergraves.    
 
Byråden presiserer også at det som bygges taes hensyn til det som er bygget i området 
fra før. 
 
Vestre Aker bydelsutvalg mener derfor at nåværende tekst i § 7 definitivt bør 
opprettholdes som den er. 

 
BMS-komiteens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak 
I Plan- og bygningsetatens varsel om oppstart av planarbeid, er nevnt at det skal foretas 
mindre endringer av gjeldende småhusplan § § 6, 7 og 10. Hensikten er å sørge for mer 
presise og entydige bestemmelser. 
 



Det ønskes tilbakemeldinger på dagens plan i forhold til: 
Hvordan ivaretar Småhusplanen: 

• Bebyggelsens preg av småhuskarakter 
• Eksisterende terreng 
• Sammenhengende grønnstruktur 
• Store, eldre trær og annen vegetasjon 
• Biologisk mangfold 

 
Vestre Aker bydelsutvalg slutter seg til dette med følgende innspill og kommentar: 
 

• Det er viktig å presisere at planen ikke er bare en fortettingsplan, men i stor grad en 
bevaringsplan. 

• Småhusplanens hensikt er å være et verktøy for å styre utviklingen i Oslos 
småhusområder, etter Byrådets føringer og anvisninger, og i samsvar med Bystyrets 
og BUKs beslutninger. Det er altså byens politiske og administrative ledelse som skal 
styre og ikke en underliggende etat eller aktører med sterke økonomiske særinteresser. 

 
• PBE sier at erfaring med gjeldende plan viser et stort geografisk område med store 

forskjeller i ensartethet, tetthet og terreng. Samtidig sier de at planjusteringen ikke 
skal inndele området geografisk. Det er gjort et unntak for området Huk aveny som 
skal avklare hvorvidt området skal tas ut som eget regulert område.  Hvorfor kan man 
ikke ta ut flere spesialområder for bevaring og markere disse innenfor planområdet? 
Det er allerede utarbeidet verneplaner for Hansenbyen (Vinderen) og funkisbyen 
(Vinderen). 

 
• § 6 Plassering av bebyggelse 

 
• Det blir for enkelt bare å knytte ”nærområde” opp til en 100 meters omkrets. Det 

viktigste er visualiteten.  
 

• Alternative endring: ”Ved nybygg som medfører innføring av en ny struktur i et 
enhetlig område, skal det, i forbindelse med søknad om tiltak, redegjøres for 
konsekvenser og muligheter for videreføring av strukturen i området.” Er dette ment å 
være et strengere reglement for ny struktur/arkitektur i et enhetlig område eller åpne 
dette for en redegjørelse hvor det fleste strukturer kan bli godkjent? 

 
• Vestre Aker bydelsutvalg ser positivt på de nye endringene mht plassering i terrenget 

og hvordan vegetasjon kan bedre ivaretas.  
 

• § 7 Utforming av bebyggelse 
 

• Ved å fjerne order ”harmonisk” og sier at ”nye tiltak skal opprettholde nærområdets 
småhuskarakter” åpner man for en stor grad av arkitekturfrihet, slik enkelte arkitekter 
har krevd. Dette er ikke i samsvar med de gitte føringene. Forslag til formuleringer 
hittil er ikke mer presise eller entydige, og det meste av styringsinnholdet for 
tilpassing er fjernet. For eksempel, er ”takform,” som er en av de viktigste 
tilpassingsparametrene, fjernet. Nåværende bestemmelse har også vært praktisert for 
lempfeldig, noe som beklageligvis  har resultert i at ”ikke strøkstilpassete” takformer 
er blitt tillatt.  
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• Plan- og bygningsetatens forslag: ”…, bør § 7 i planbestemmelsene fremover brukes 
med noe større nennsomhet slik at også moderne arkitektur i større grad tillates”, kan 
umulig medføre at paragrafen vil bli mer enhetlig tolket. En slik endring vil derimot i 
enda større grad overlate til den enkelte saksbehandler å definere hva som er 
akseptabelt/såkalt nennsomt, og dermed være mer uforutsigbar både for Tiltakshavere 
og for berørte naboer.   

 
• At nye bygninger skal ha en størrelse/volum tilsvarende nærområdets skal erstattes 

med ”skal samspille med eksisterende bygninger og terreng i nærområdet.” Dette gjør 
§ 7 svært så lett å praktisere for utbyggere og planmyndighetene! 

 
Vi viser til BUKs flertallsføring i forbindelse med småhusplanvedtaket fra 2006, som 
står i dagens veileder under § 7: 
”Uansett arkitektur og byggestil skal det legges vekt på strøkegne særpreg som for 
eksempel tomtens topografi og grøntstruktur, bygningenes volum og skala, herunder 
tak og vindusflater, balanse mellom horisontale og vertikale bygningselementer, 
detaljeringsgrad i fasadeuttrykk, etc.”  
 
Dess mer enhetlig et område er, jo større vekt skal det legges på tilpassing til 
eksisterende arkitektur. Dagens tekst om at det skal tillegges ”særlige vekt”, må ikke 
undergraves.    
 
Byråden presiserer også at det som bygges taes hensyn til det som er bygget i området 
fra før. 
 
Vestre Aker bydelsutvalg mener derfor at nåværende tekst i § 7 definitivt bør 
opprettholdes som den er. 

 

 Sak 66 /10  Varsel om forslag til mindre reguleringsendringer 
Holmenkollveien 119 C 

 
Byutvikling, miljø og samferdselskomiteen fremmet følgende forslag til vedtak  
Vestre Aker bydelsutvalg har ingen innsigelser mot planforslaget, og tar det derfor til 
etterretning.  
 
Vestre Aker bydelsutvalg vil imidlertid også behandle saken i møte 22. april, og det tas derfor 
forbehold om eventuelle bemerkninger derfra.     
 
BMS-komiteens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak 
Vestre Aker bydelsutvalg har ingen innsigelser mot planforslaget, og tar det derfor til 
etterretning.  
 

Sak 67 /10  Plan og Bygning Avslag Vennerhagan 
 
Byutvikling, miljø og samferdselskomiteen fremmet følgende forslag til vedtak  
Det ble orientert om status for utbygging av hustun i Vennerhagen. 
 



BMS-komiteens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak 
Det ble orientert om status for utbygging av hustun i Vennerhagen 
 

 Sak 68 /10  Vinderen sentrum - Holmenveien/Borgenveien 
 
Byutvikling, miljø og samferdselskomiteen fremmet følgende forslag til vedtak  
BU tar brev fra Samferdselsetaten til orientering og vil komme tilbake til saken. 
 
BMS-komiteens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak 
BU tar brev fra Samferdselsetaten til orientering og vil komme tilbake til saken. 
 

 Sak 69 /10  Fullmakt til BU-leder til å møte til deputasjon i bystyrets 
komiteer 

 
Byutvikling, miljø og samferdselskomiteen fremmet følgende forslag til vedtak  
Vestre Aker bydelsutvalg gir for inneværende periode BU-leder (i vedkommendes  sted 
nestleder), BMS-leder og leder for helse- og sosialkomiteen  fullmakt til å møte til deputasjon 
i bystyrets komiteer. 
 
BMS-komiteens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
 
Bydelsutvalgets vedtak 
Vestre Aker bydelsutvalg gir for inneværende periode BU-leder (i vedkommendes  sted 
nestleder), BMS-leder og leder for helse- og sosialkomiteen  fullmakt til å møte til deputasjon 
i bystyrets komiteer. 
 

 Sak 70 /10  Tildeling av Frivillighetsmidler 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsdirektøren foreslår fordeling på tilsammen kr. 110.000 til følgende tiltak: 
 
1 Søknad om støtte til Kenyan Women on the move. Feiring av nasjonaldagen innvilges med 

kr.8.000. 
Begrunnelse: Søknaden kommer inn under tildelingskriterienes punkt a) 

 
2 Søknad om støtte til Røa kunstforening. Faste utgifter, husleie,matrialer, foredragsholdere 

avslås. 
Begrunnelse: Det gis ikke støtte til generell drift 

 
3 Søknad om støtte til Bogstad skole, Lesekompis avslås. 

Begrunnelse: Leseopplæring inngår i skolens oppgaver 
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4 Søknad om støtte til Røapensjonistenes sanggruppe, Honorar til musikalsk leder innvilges 
med kr.4.000 
Begrunnelse: Tiltaket kommer inn under retningslinjenes punkt a) 

 
5 Søknad om støtte til Naturvernforbundet I Oslo og Akershus, Trykking av naturkart avslås 

Begrunnelse: Tiltaket bør dekkes gjennom ordinær drift 
 
6 Søknad om støtte til Oslo og omland friluftsråd, Utstyrsbank på Frognerseteren 

Friluftsenter innvilges med kr. 12.000 
Begrunnelse: Tiltaket kommer inn under retningslinjenes punkt a) 

 
7 Søknad om støtte til Røa eldresenter, Arrangement for frivillige innvilges med kr. 12.500 

Begrunnelse: Tiltaket kommer inn under retningslinjenes punkt a) 
 
8 Søknad om støtte til Sørkedalen vel, Ruskenaksjon og juletrefest innvilges med kr. 3.900 

Begrunnelse: Tiltakene kommer inn undre retningslinjenes punkt a) og b) 
 
9 Søknad om støtte til Sørkedalen pensjonistforening, Høsttur 2010 avslås 

Begrunnelse: Pensjonistforeningen er tildelt kr. 5.000 gjennom Nordmarksmidlene 
 
10 Søknad om støtte til Lystharmonikerne voksenkorps, Spilling på Hovseter sykehjem 

innvilges med kr.3.500 
Begrunnelse: Tiltaket kommer inn under retningslinjenes punkt a) 

 
11 Søknad om støtte til Røa kirkes jentekor, Syng med oss! Innvilges med kr. 3.000 

Begrunnelse: Tiltaket kommer inn under retningslinjenes punkt a) 
 
12 Søknad om støtte til Røa kirkes kammerkor, Festkonsert innvilges med kr. 5.000 

Begrunnelse: Tiltaket kommer inn under retningslinjenes punkt a) 
 
13 Søknad om støtte til Åsen Blåsen, Veterankorpskonsert 2010 innvilges med kr. 2000 

Begrunnelse: Tiltaket kommer inn under retningslinjenes punkt a) 
 
14 Søknad om støtte til Beboere i området rundt Smestadparken, dugnad innvilges med 

 kr. 600 
Begrunnelse: Tiltaket kommer inn under retningslinjenes punkt b) 

 
15 Søknad om støtte til Norsk-Svensk forening, Tradisjonell Svensk Valborgmässoafton 

innvilges med kr. 7.500 
Begrunnelse: Tiltaket kommer inn under retningslinjenes punkt a) 

 
16 Søknad om støtte til Erik Sture Larre`s stiftelse til friluftlivets fremme, Senior-turgrupper 

innvilges med kr. 8.000 
Begrunnelse: Tiltaket kommer inn under retningslinjenes punkt a) 

 
17 Søknad om støtte til Stallhjørnet danse og teaterlag, Danse og teaterkurs med 

elevforestilling innvilges med kr. 4.500 
Begrunnelse: Tiltaket bør dekkes inn med høyere kontingent for ordinær 
danseundervisning. Tildelingen dekker lyd/lys-effekter under forestillingen 

 
18 Søknad om støtte til Søndre Venner gård, Kulturdager 2010 innvilges med kr. 5.000 

Begrunnelse: Tiltaket kommer inn under retningslinjenes punkt a) 



 
19 Søknad om støtte til Røa menighet, Familiekonsert Røa musikkfestuker innvilges med 

 kr. 10.000 
Begrunnelse: Tiltaket kommer inn under retningslinjenes punkt a) 

 
20 Søknad om støtte til Vinderenkoret, Konsert ”sånn er jeg” innvilges med kr. 12.000 

Begrunnelse: Tiltaket kommer inn under retningslinjenes punkt a) 
 
21 Søknad om støtte til ADHD Norge Oslo, Ungdomstreff, cafè, medlem og info-møter avslås 

Begrunnelse: Tiltaket bør dekkes under ordinær drift 
 
22 Søknad om støtte til NHF Vestre Aker, Aktivitetstur innvilges med kr. 8.500 

Begrunnelse: Tiltaket kommer inn under retningslinjenes punkt a) 
 
23 Søknad om støtte til Sørkedalen Historielag, Klassesett av bygdebok avslås 

Begrunnelse: Tildeling i 2009 med støtte  til trykking av bygdeboken forutsatte klassesett 
til bydelens skoler. 

 
Det ble fremmet følgende felles endringsforslag: 
 
1. Søknad om støtte til Kenyan Women on the move. Feiring av nasjonaldagen innvilges med 

kr.3.000. 
Begrunnelse: Søknaden kommer inn under tildelingskriterienes punkt a) 

 
5.   Søknad om støtte til Naturvernforbundet I Oslo og Akershus, Trykking av naturkart 

innvilges med kr. 5.000. 
Begrunnelse: Det er en meget viktig målgruppe: barn, unge, skoleklasser, lærere, familier. 
Det er viktig å få barn/unge/turgåere/familier til å bli mer kjent med naturen i sitt 
nærmiljø. Et meget viktig nærmiljøtiltak i bydel Vestre  Aker. 

 
6. Søknad om støtte til Oslo og omland friluftsråd, Utstyrsbank på Frognerseteren 

Friluftsenter innvilges med kr. 10.000 
Begrunnelse: Tiltaket kommer inn under retningslinjenes punkt a) 

 
8. Søknad om støtte til Sørkedalen vel, Ruskenaksjon og juletrefest  utsettes i påvente av 

Markamidlene 
 
15. Søknad om støtte til Norsk-Svensk forening, Tradisjonell Svensk Valborgmässoafton 

innvilges med kr. 2.500 
Begrunnelse: Tiltaket kommer inn under retningslinjenes punkt a) 
 

20. Søknad om støtte til Vinderenkoret, Konsert ”sånn er jeg” innvilges med kr. 5.000 
Begrunnelse: Tiltaket kommer inn under retningslinjenes punkt a) 
 
Restbeløpet kr. 17.900 utdeles på et senere tidspunkt. 

 
Bydelsdirektørens forslag med Bydelsutvalgets endringsforslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
1. Søknad om støtte til Kenyan Women on the move. Feiring av nasjonaldagen innvilges med 

kr. 3.000. 
Begrunnelse: Søknaden kommer inn under tildelingskriterienes punkt a) 
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2. Søknad om støtte til Røa kunstforening. Faste utgifter, husleie,matrialer, foredragsholdere 

avslås. 
Begrunnelse: Det gis ikke støtte til generell drift 

 
3. Søknad om støtte til Bogstad skole, Lesekompis avslås. 

Begrunnelse: Leseopplæring inngår i skolens oppgaver 
 
4. Søknad om støtte til Røapensjonistenes sanggruppe, Honorar til musikalsk leder innvilges 

med kr.4.000 
Begrunnelse: Tiltaket kommer inn under retningslinjenes punkt a) 

 
5. Søknad om støtte til Naturvernforbundet I Oslo og Akershus, Trykking av naturkart 

innvilges med kr. 5.000. 
Begrunnelse: Det er en meget viktig målgruppe: barn, unge, skoleklasser, lærere, familier. 
Det er viktig å få barn/unge/turgåere/familier til å bli mer kjent med naturen i sitt 
nærmiljø. Et meget viktig nærmiljøtiltak i bydel Vestre  Aker. 

 
6. Søknad om støtte til Oslo og omland friluftsråd, Utstyrsbank på Frognerseteren 

Friluftsenter innvilges med kr. 10.000 
Begrunnelse: Tiltaket kommer inn under retningslinjenes punkt a) 

 
7. Søknad om støtte til Røa eldresenter, Arrangement for frivillige innvilges med kr. 12.500 

Begrunnelse: Tiltaket kommer inn under retningslinjenes punkt a) 
 
8. Søknad om støtte til Sørkedalen vel, Ruskenaksjon og juletrefest  utsettes i påvente av 

Markamidlene 
 
9. Søknad om støtte til Sørkedalen pensjonistforening, Høsttur 2010 avslås 

Begrunnelse: Pensjonistforeningen er tildelt kr. 5.000 gjennom Nordmarksmidlene 
10. Søknad om støtte til Lystharmonikerne voksenkorps, Spilling på Hovseter sykehjem 

innvilges med kr.3.500 
Begrunnelse: Tiltaket kommer inn under retningslinjenes punkt a) 

 
11. Søknad om støtte til Røa kirkes jentekor, Syng med oss! Innvilges med kr. 3.000 

Begrunnelse: Tiltaket kommer inn under retningslinjenes punkt a) 
 
12. Søknad om støtte til Røa kirkes kammerkor, Festkonsert innvilges med kr. 5.000 

Begrunnelse: Tiltaket kommer inn under retningslinjenes punkt a) 
 
13. Søknad om støtte til Åsen Blåsen, Veterankorpskonsert 2010 innvilges med kr. 2000 

Begrunnelse: Tiltaket kommer inn under retningslinjenes punkt a) 
 
14. Søknad om støtte til Beboere i området rundt Smestadparken, dugnad innvilges med 

kr. 600 
Begrunnelse: Tiltaket kommer inn under retningslinjenes punkt b) 

 
15. Søknad om støtte til Norsk-Svensk forening, Tradisjonell Svensk Valborgmässoafton 

innvilges med kr. 2.500 
Begrunnelse: Tiltaket kommer inn under retningslinjenes punkt a) 

 



16. Søknad om støtte til Erik Sture Larre`s stiftelse til friluftlivets fremme, Senior-turgrupper 
innvilges med kr. 8.000 
Begrunnelse: Tiltaket kommer inn under retningslinjenes punkt a) 

 
17. Søknad om støtte til Stallhjørnet danse og teaterlag, Danse og teaterkurs med 

elevforestilling innvilges med kr. 4.500 
Begrunnelse: Tiltaket bør dekkes inn med høyere kontingent for ordinær 
danseundervisning. Tildelingen dekker lyd/lys-effekter under forestillingen 

 
18. Søknad om støtte til Søndre Venner gård, Kulturdager 2010 innvilges med kr. 5.000 

Begrunnelse: Tiltaket kommer inn under retningslinjenes punkt a) 
 
19. Søknad om støtte til Røa menighet, Familiekonsert Røa musikkfestuker innvilges med 

kr. 10.000 
Begrunnelse: Tiltaket kommer inn under retningslinjenes punkt a) 

 
20. Søknad om støtte til Vinderenkoret, Konsert ”sånn er jeg” innvilges med kr. 5.000 

Begrunnelse: Tiltaket kommer inn under retningslinjenes punkt a) 
 
21. Søknad om støtte til ADHD Norge Oslo, Ungdomstreff, cafè, medlem og info-møter avslås 

Begrunnelse: Tiltaket bør dekkes under ordinær drift 
 
22. Søknad om støtte til NHF Vestre Aker, Aktivitetstur innvilges med kr. 8.500 

Begrunnelse: Tiltaket kommer inn under retningslinjenes punkt a) 
 
23. Søknad om støtte til Sørkedalen Historielag, Klassesett av bygdebok avslås 

Begrunnelse: Tildeling i 2009 med støtte  til trykking av bygdeboken forutsatte klassesett 
til bydelens skoler. 
 
Restbeløpet kr. 17.900 utdeles på et senere tidspunkt. 

 Sak 71 /10  Søknad om serverings- og skjenkebevilling ny ved 
Holmenkollen Nasjonalanlegg Kongeveien 5 

 
Helse- og sosialkomiteen fremmet følgende forslag til vedtak 
Bydel Vestre Aker har ingen innsigelser mot søknaden, og anbefaler denne innvilget. 
 
Helse- og sosialkomiteens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Bydel Vestre Aker har ingen innsigelser mot søknaden, og anbefaler denne innvilget. 
 

 Sak 72 /10  Redegjørelse for alderssammensetningen ved 
Blåklokka dagsenter 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget tar redegjørelsen for alderssammensetningen for Blåklokka dagsenter til 
orientering. 
 
Helse- og sosialkomiteen fremmet følgende forslag til vedtak 
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Bydelsutvalget tar redegjørelsen for alderssammensetningen for Blåklokka dagsenter til 
orientering. og ber administrasjonen legge frem en nærmere utdypning i forhold til de 
individuelt tilrettelagte aktivitetene ved Blåklokka dagsenter og Aktivitetssenteret 
 
Helse- og sosialkomiteens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Bydelsutvalget tar redegjørelsen for alderssammensetningen for Blåklokka dagsenter til 
orientering. og ber administrasjonen legge frem en nærmere utdypning i forhold til de 
individuelt tilrettelagte aktivitetene ved Blåklokka dagsenter og Aktivitetssenteret 
 

 Sak 73 /10  Reglement for driftsstyrene for kommunalt drevne 
sykehjem i Oslo 

 
Helse- og sosialkomiteen fremmet følgende forslag til vedtak 
Utkast til reglement for driftsstyrene ved kommunalt drevne sykehjem legges fram for 
Bydelsutvalget uten kommentarer. 
 
Elin Horn Galtung (H) fremmet følgende forslag til vedtak: 
1. Vestre Aker bydelsutvalg har notert seg byrådets påpeking i denne sak angående 

Sykehjemsetatens virke, se s 3: ” de store utfordringene etaten har stått og står 
overfor”. Dette er en påpeking Vestre Aker bydelsutvalg finner meget relevant da vi 
mente og mener at å opprette Sykehjemsetaten var et feilgrep. I løpet av de 3 årene 
etaten har vært i funksjon kan det ikke påvises de forbedringene det ble hevdet at 
opprettelsen av en slik etat ville medføre. Tvert i mot er den eneste merkbare 
forskjellen at prisene pr plass har økt dramatisk for bydelene i denne perioden 
samtidig som Bystyret har gitt flere økonomiske støttetiltak direkte til etaten for å 
holde prisene pr plass nede. Det nære og gode samspillet mellom sykehjemmene og 
de øvrige tilbudene bydelen har for eldre og syke er blitt borte, og uansett hvilken 
vinkel man ser det fra, må det være et tankekors da brukernes behov skal og bør stå 
i sentrum for tilbudene i Oslo kommune.  

 
2. Vestre Aker bydelsutvalg mener derfor at å opprette Driftsstyrer i Sykehjemmene er 

et viktig grep for å gi et best mulig tilbud for sykehjemsbeboerne under de gitte 
forhold, men bydelsutvalget er forundret over at denne saken har tatt så lang tid å 
fremlegge forslag til, mer enn 3 år. Muligens er årsaken til dette at byrådet ikke fant 
at Driftsstyrene ville kunne være et viktig og nødvendig organ for å holde 
”sykehjemsetaten så slank og effektiv som mulig, og at sykehjemmene i størst mulig 
grad er selvstyrte.” da dette ville frata byrådsavdelingens og Sykehjemsetatens 
direktestyring av sykehjemmene. Vestre Aker bydelsutvalg beklager derfor at det nå 
anbefales at bare halvparten av de kommunalt drevne sykehjemmene foreslås for 
denne ordningen da vi mener den snarest bør innføres for samtlige kommunalt 
drevne sykehjem.  

 
§ 1-5 Oppnevning av styremedlemmer og varamedlemmer. Styrets og 
styremedlemmenes rett og plikt til å fratre 
 
I utkastet til reglement står det: 



”Bystyrets medlemmer og varamedlemmer kan ikke velges til driftsstyrene (Reglement for 
bystyret § 43). Av habilitetsgrunner kan heller ikke medlemmer i bydelsutvalg eller 
tilsynsutvalg for sykehjem sitte i driftsstyrene.” 
 
Vestre Aker bydelsutvalg er uenig i at medlemmer av bydelsutvalget ikke kan velges til 
driftsstyrene. De vil tvert imot være en viktig link til bydelsutvalgets arbeid.  Så lenge det er 
Sykehjemsetaten som eier sykehjemmene og Sykehjemsetaten igjen er styrt av 
Byrådet/Bystyret, kan vi ikke se noen habilitetsproblemer her.  Bydelsutvalget har heller 
ingen myndighet til å bestemme hvor vi ønsker å kjøpe sykehjemsplasser.  
 
Høyre foreslår at ovennevnte avsnitt i reglementet erstattes med følgende ordlyd: 
”Bystyrets medlemmer og varamedlemmer kan ikke velges til driftsstyrene (Reglement for 
bystyret § 43). Av habilitetsgrunner kan heller ikke medlemmer i  tilsynsutvalg for sykehjem 
sitte i driftsstyrene. Medlemmer i bydelsutvalget kan sitte i driftsstyret.” 
 
Terje Bjøro (V) fremmet følgende tilleggsforslag: 
§ 1-5 Oppnevning av styremedlemmer og varamedlemmer. Styrets og 
styremedlemmenes rett og plikt til å fratre 
Byrådet oppnevner styremedlemmer og varamedlemmer.  For de to eksterne representanter 
har det lokale bydelsutvalg innstillingsmyndighet. 
 
Høyres forslag punkt 1 ble vedtatt med 11 (8H+2V+1SV) stemmer mot 2 (2A+2F) stemmer. 
Høyres forslag punkt 2 ble vedtatt med 13 (8H+2F+2V+1SV) stemmer mot 2 (2A) stemmer. 
Venstres tilleggsforslag ble vedtatt med 13 (8H+2F+2V+1SV) stemmer mot 2 (2A) stemmer. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
1. Vestre Aker bydelsutvalg har notert seg byrådets påpeking i denne sak angående 

Sykehjemsetatens virke, se s 3: ” de store utfordringene etaten har stått og står overfor”. 
Dette er en påpeking Vestre Aker bydelsutvalg finner meget relevant da vi mente og 
mener at å opprette Sykehjemsetaten var et feilgrep. I løpet av de 3 årene etaten har 
vært i funksjon kan det ikke påvises de forbedringene det ble hevdet at opprettelsen av 
en slik etat ville medføre. Tvert i mot er den eneste merkbare forskjellen at prisene pr 
plass har økt dramatisk for bydelene i denne perioden samtidig som Bystyret har gitt 
flere økonomiske støttetiltak direkte til etaten for å holde prisene pr plass nede. Det 
nære og gode samspillet mellom sykehjemmene og de øvrige tilbudene bydelen har for 
eldre og syke er blitt borte, og uansett hvilken vinkel man ser det fra, må det være et 
tankekors da brukernes behov skal og bør stå i sentrum for tilbudene i Oslo kommune.  

 
2. Vestre Aker bydelsutvalg mener derfor at å opprette Driftsstyrer i Sykehjemmene er et 

viktig grep for å gi et best mulig tilbud for sykehjemsbeboerne under de gitte forhold, 
men bydelsutvalget er forundret over at denne saken har tatt så lang tid å fremlegge 
forslag til, mer enn 3 år. Muligens er årsaken til dette at byrådet ikke fant at 
Driftsstyrene ville kunne være et viktig og nødvendig organ for å holde 
”sykehjemsetaten så slank og effektiv som mulig, og at sykehjemmene i størst mulig 
grad er selvstyrte.” da dette ville frata byrådsavdelingens og Sykehjemsetatens 
direktestyring av sykehjemmene. Vestre Aker bydelsutvalg beklager derfor at det nå 
anbefales at bare halvparten av de kommunalt drevne sykehjemmene foreslås for denne 
ordningen da vi mener den snarest bør innføres for samtlige kommunalt drevne 
sykehjem.  

 
§ 1-5 Oppnevning av styremedlemmer og varamedlemmer. Styrets og styremedlemmenes 
rett og plikt til å fratre 
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I utkastet til reglement står det: 
”Bystyrets medlemmer og varamedlemmer kan ikke velges til driftsstyrene (Reglement for 
bystyret § 43). Av habilitetsgrunner kan heller ikke medlemmer i bydelsutvalg eller 
tilsynsutvalg for sykehjem sitte i driftsstyrene.” 
 
Vestre Aker bydelsutvalg er uenig i at medlemmer av bydelsutvalget ikke kan velges til 
driftsstyrene. De vil tvert imot være en viktig link til bydelsutvalgets arbeid.  Så lenge det er 
Sykehjemsetaten som eier sykehjemmene og Sykehjemsetaten igjen er styrt av 
Byrådet/Bystyret, kan vi ikke se noen habilitetsproblemer her.  Bydelsutvalget har heller 
ingen myndighet til å bestemme hvor vi ønsker å kjøpe sykehjemsplasser.  
 
Vestre Aker bydelsutvalg foreslår at ovennevnte avsnitt i reglementet erstattes med følgende 
ordlyd: 
”Bystyrets medlemmer og varamedlemmer kan ikke velges til driftsstyrene (Reglement for 
bystyret § 43). Av habilitetsgrunner kan heller ikke medlemmer i  tilsynsutvalg for sykehjem 
sitte i driftsstyrene. Medlemmer i bydelsutvalget kan sitte i driftsstyret.” 
 
Byrådet oppnevner styremedlemmer og varamedlemmer.  For de to eksterne representanter 
har det lokale bydelsutvalg innstillingsmyndighet. 
 

 Sak 74 /10  Høringsuttalelse på forskrift om tildeling av bolig i 
Omsorg 

 
Helse- og sosialkomiteen fremmet følgende forslag til vedtak 
Bydelsutvalget tar bydelsadministrasjonens høringsuttalelse til orientering. 
 
Elin Horn Galtung (H) fremmet følgende endringsforslag til administrasjonens 
høringsuttalelse: 
 
§ 8. Vestre Aker bydelsutvalg er skeptisk til at det skal være et meget strengt regime for å få 
leie/tildelt Omsorgs+ leiligheter da enhver flytting i høy alder er en påkjenning. Da det 
foreslåtte kravet om ”uten egnet bolig” også krever at tilrettelegging av nåværende bolig har 
vært forsøkt først, medfører det at mange leietagere kan være nær grensen av å være aktuelle 
for sykehjemsplass innen kort tid. Dette medfører dermed at Omsorg+ leilighet kan bli et 
kortvarig tilbud for mange.  
Vestre Aker bydelsutvalg mener derfor at for §8 b må det være avgjørende hvordan personen 
opplever tilværelsen for å få tildelt Omsorgs+ leilighet, og uten krav til å utbedre egen bolig 
først. 
 
Bydelsdirektørens høringsuttalelse med Høyres endringsforslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
§ 8. Vestre Aker bydelsutvalg er skeptisk til at det skal være et meget strengt regime for å få 
leie/tildelt Omsorgs+ leiligheter da enhver flytting i høy alder er en påkjenning. Da det 
foreslåtte kravet om ”uten egnet bolig” også krever at tilrettelegging av nåværende bolig har 
vært forsøkt først, medfører det at mange leietagere kan være nær grensen av å være aktuelle 
for sykehjemsplass innen kort tid. Dette medfører dermed at Omsorg+ leilighet kan bli et 
kortvarig tilbud for mange.  



Vestre Aker bydelsutvalg mener derfor at for §8 b må det være avgjørende hvordan personen 
opplever tilværelsen for å få tildelt Omsorgs+ leilighet, og uten krav til å utbedre egen bolig 
først. 
 

 Sak 75 /10  Vurdering av bydelens muligheter for utvidelse av 
dagsenterplasser 

 
Helse- og sosialkomiteen fremmet følgende forslag til vedtak 
Bydelsutvalget tar bydelsadministrasjonens redegjørelse til orientering. 
 
Helse- og sosialkomiteens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Bydelsutvalget tar bydelsadministrasjonens redegjørelse til orientering. 
 

 Sak 76 /10  Årsrapport for Vestre Aker eldreråd 2009 
 
Helse- og sosialkomiteen fremmet følgende forslag til vedtak 
Bydelsutvalget tar Årsrapport for Vestre Aker eldreråd 2009 til orientering. 
 
Helse- og sosialkomiteens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Bydelsutvalget tar Årsrapport for Vestre Aker eldreråd 2009 til orientering. 
 

 Sak 77 /10  Sak fra administrasjonen angående tiltak som kan være 
med å bedre arbeidssituasjonen i barnehagene 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Bydelsutvalget tar saken til etterretning og bevilger 200.000 til trivseltiltak i de gamle 
barnehagene. 
Anita Asdahl Hoff (H) fremmet følgende forslag til vedtak: 
Bydelsutvalget tar saken til etterretning og bevilger 200.000 til trivseltiltak; som nytt inventar 
og gode ”kontorforhold” med flere PC’r til de pedagogiske lederne.  
 
Det er et ønske å få barnehagene opp på et likt og tilfredsstillende nivå. 
 
Bydelsutvalget ser frem til å følge sykefraværsprosjektet ”Med fokus på nærværsfaktorer og 
korttidsfravær i de kommunale barnehagene”. Vi oppfordrer både de private og de 
kommunale barnehagene til å føre fraværsstatistikk som kan bekjentgjøres for Bydelsutvalget. 
 
Høyres forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Bydelsutvalget tar saken til etterretning og bevilger 200.000 til trivseltiltak; som nytt inventar 
og gode ”kontorforhold” med flere PC’r til de pedagogiske lederne.  
 
Det er et ønske å få barnehagene opp på et likt og tilfredsstillende nivå. 
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Bydelsutvalget ser frem til å følge sykefraværsprosjektet ”Med fokus på nærværsfaktorer og 
korttidsfravær i de kommunale barnehagene”. Vi oppfordrer både de private og de 
kommunale barnehagene til å føre fraværsstatistikk som kan bekjentgjøres for Bydelsutvalget. 
 

 Sak 78 /10  Komitereferater møte 22. april 2010 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
1. Protokoll fra BMS-komiteens møte 06.04.10 tas til orientering 
2. Protokoll fra helse- og sosialkomiteen 10.04.10 tas til orientering 
3. Protokoll fra Vestre Aker Eldreråd 10.04.10 tas til orientering 
4. Protokoll fra Ungdomsrådet 10.0.10  tas til orientering 
5. Protokoll fra Rådet for funksjonshemmede 10.04.10 tas til orientering 
6. Protokoll fra AU 14.04.10 tas til orientering 
7. Protokoll fra MBU 19.04.10 tas til orientering 
8. Protokoll fra AMU 19.04.10 tas til orientering 
 
Bydelsdirektørens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
1. Protokoll fra BMS-komiteens møte 06.04.10 tas til orientering 
2. Protokoll fra helse- og sosialkomiteen 10.04.10 tas til orientering 
3. Protokoll fra Vestre Aker Eldreråd 10.04.10 tas til orientering 
4. Protokoll fra Ungdomsrådet 10.0.10  tas til orientering 
5. Protokoll fra Rådet for funksjonshemmede 10.04.10 tas til orientering 
6. Protokoll fra AU 14.04.10 tas til orientering 
7. Protokoll fra MBU 19.04.10 tas til orientering 
8. Protokoll fra AMU 19.04.10 tas til orientering 
 

 Sak 79 /10  Søknad om serverings- og skjenkebevilling Miso Cafe 
Vækerøveien 201 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Vestre Aker bydelsutvalg anbefaler at Miso Cafe, Vækerøveien 201 gis alminnelig 
skjenkebevilling.  Åpningstiden inne blir til kl. 01.00 med skjenketid til kl. 00.30, og 
åpningstid ute til kl. 22.00 med skjenketid til kl. 21.30. 
 
Bydelsdirektørens forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Vestre Aker bydelsutvalg anbefaler at Miso Cafe, Vækerøveien 201 gis alminnelig 
skjenkebevilling.  Åpningstiden inne blir til kl. 01.00 med skjenketid til kl. 00.30, og 
åpningstid ute til kl. 22.00 med skjenketid til kl. 21.30. 
 
 

 Sak 80 /10  Storebrandtomten 
 
Høyres forslag til vedtak 



BU-leder gis fullmakt av Vestre Aker bydelsutvalg til å skrive et vedtak i denne sak. 
 
Høyres forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
BU-leder gis fullmakt av Vestre Aker bydelsutvalg til å skrive et vedtak i denne sak. 
 

 Sak 81 /10  Solkroken barnehage 
 
Elin Horn Galtung (H) fremmet forslag til felles vedtak 
Følgende brev sendes Byråd for Kultur og utdanning, Torger Ødegård: 
 
Vestre Aker bydelsutvalg har tidligere vedtatt at Solkroken barnehage er viktig for det 
mangfoldige barnehagetilbudet i bydelen hvor vi har 62 private barnehager med ulike 
pedagogiske tilbud, og 22 kommunale barnehager. Bydelen har derfor bedt Oslo kommune 
kjøpe Solkroken barnehage av Røa Kvinne- og familielag, for det er viktig å ha et nøytralt 
pedagogisk tilbud i dette området og eier ikke lenger ser seg i stand til å eie barnehagebygget 
de nå leier ut til bydelen. Dette er spesielt viktig på grunn av beliggenheten i utkanten av Røa 
sentrum hvor den kommunale barnehagen, Røa Senter, vil bli flyttet lengre vekk når det i nær 
tid vil bli bygget på nabotomtene, og det arbeides med et kulturbygg på barnehagens 
utearealer, ref Reguleringsplanen for Røa vedtatt i Bystyret 22.4.04. Denne reguleringen 
tillater bygging av 650 nye boliger, som igjen vil kreve økt barnehagetilbud i bydelen, men 
det er ikke tomter i dette området til å anlegge nye barnehager. Og ingen av utbyggingene er 
store nok til at det også kan kreves anleggelse av barnehage på utbyggingstomtene. 
 
Administrasjonen har lojalt fulgt opp Bydelsutvalgets vedtak i denne saken, men dessverre 
synes det som ansvarlig etat ikke ser viktigheten av dette og derfor ikke har villet betale det 
barnehagen koster til tross for at det ikke er en ublu pris som ønskes. 
 
For foreldrene og barna i Solkroken barnehage oppleves situasjonen meget lite 
tilfredsstillende da det er usikkert om barna kan få fortsette i barnehagen her, og nye barn kan 
ikke tas opp så lenge saken er så flytende.   
 
Vestre Aker bydelsutvalg ber derfor byrådet om å instruere ansvarlig etat om å kjøpe 
barnehagen nå i stedet for å vente på at de eventuelt trer inn i høyeste bud, for Oslo kommune 
har forkjøpsrett på grunn av at barnehagen står på festet kommunal grunn. Eventuelt at 
løsninger er at etaten instrueres til å gå inn på høyeste bud når en budrunde er satt i gang, slik 
at foreldre og barn kan være sikret at barna får fortsette i Solkroken som kommunal og 
pedagogisk nøytral barnehage.   
 
Høyres forslag ble enstemmig vedtatt. 
 
Bydelsutvalgets vedtak: 
Følgende brev sendes Byråd for Kultur og utdanning, Torger Ødegård: 
 
Vestre Aker bydelsutvalg har tidligere vedtatt at Solkroken barnehage er viktig for det 
mangfoldige barnehagetilbudet i bydelen hvor vi har 62 private barnehager med ulike 
pedagogiske tilbud, og 22 kommunale barnehager. Bydelen har derfor bedt Oslo kommune 
kjøpe Solkroken barnehage av Røa Kvinne- og familielag, for det er viktig å ha et nøytralt 
pedagogisk tilbud i dette området og eier ikke lenger ser seg i stand til å eie barnehagebygget 
de nå leier ut til bydelen. Dette er spesielt viktig på grunn av beliggenheten i utkanten av Røa 
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sentrum hvor den kommunale barnehagen, Røa Senter, vil bli flyttet lengre vekk når det i nær 
tid vil bli bygget på nabotomtene, og det arbeides med et kulturbygg på barnehagens 
utearealer, ref Reguleringsplanen for Røa vedtatt i Bystyret 22.4.04. Denne reguleringen 
tillater bygging av 650 nye boliger, som igjen vil kreve økt barnehagetilbud i bydelen, men 
det er ikke tomter i dette området til å anlegge nye barnehager. Og ingen av utbyggingene er 
store nok til at det også kan kreves anleggelse av barnehage på utbyggingstomtene. 
 
Administrasjonen har lojalt fulgt opp Bydelsutvalgets vedtak i denne saken, men dessverre 
synes det som ansvarlig etat ikke ser viktigheten av dette og derfor ikke har villet betale det 
barnehagen koster til tross for at det ikke er en ublu pris som ønskes. 
 
For foreldrene og barna i Solkroken barnehage oppleves situasjonen meget lite 
tilfredsstillende da det er usikkert om barna kan få fortsette i barnehagen her, og nye barn 
kan ikke tas opp så lenge saken er så flytende.   
 
Vestre Aker bydelsutvalg ber derfor byrådet om å instruere ansvarlig etat om å kjøpe 
barnehagen nå i stedet for å vente på at de eventuelt trer inn i høyeste bud, for Oslo kommune 
har forkjøpsrett på grunn av at barnehagen står på festet kommunal grunn. Eventuelt at 
løsninger er at etaten instrueres til å gå inn på høyeste bud når en budrunde er satt i gang, 
slik at foreldre og barn kan være sikret at barna får fortsette i Solkroken som kommunal og 
pedagogisk nøytral barnehage.   
 
Møtet slutt kl. 20.30. 
  
 
 
 
Elin Horn Galtung       Anne Marie Nordby 
Leder         Sekretær 
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